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Skrivelse angående svenska språket i förskolan 
 
Sverigedemokraterna är bekymrade över att det finns medarbetare inom barnomsorgen i 
Stockholm som inte tillräckligt väl behärskar det svenska språket. I denna sak verkar det 
dessutom råda konsensus bland de politiska partierna i staden. För det är ju en självklarhet 
att en medarbetare i förskolan skall kunna kommunicera fullgott med sina kolleger, med 
barnen samt deras föräldrar. En grundförutsättning för att arbeta vidare med problematiken 
är att undersöka omfattningen och därefter upprätta en handlingsplan i syfte att ta fram olika 
åtgärder. 
 
 
 
Mot bakgrund av ovan önskar vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Vilken kunskapsnivå i svenska språket (läsa, skriva och tala) anser förvaltning vara 
en acceptabel lägsta nivå för att arbeta inom förskolan?  
 

2. Hur många medarbetare inom Hässelby–Vällingbys förskolor har enligt förvaltningen 
bristande kunskaper i svenska språket? Om frågan ej kan besvaras planerar 
förvaltningen i så fall att undersöka hur det förhåller sig? 
 

3. Vad för åtgärder planeras inom förskolan för att höja medarbetarnas kunskapsnivå i 
svenska språket? 
 

4. Vilka möjligheter ser förvaltningen att införa språktester vid nyrekrytering av 
medarbetare inom förskolan? 
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